



	**************************************	Venouse	Ороловия	
ine	- CARACTET	(annual	February 18	
-				

單位簡介

###一諾新創 (iiiNNO): 國際共創加速器

一諾新創 (iiiNNO) 是一家專注於「共創」 (Co-creation) 的國際級加速器。針對積極拓展海外市場的新創公司,iiiNNO 以策略夥伴的身份,提供海外商業模式驗證、全球事業拓展、及策略性投資(2.5萬至5萬美元)。

自2025年起,我們全新推出「離岸新創加速計畫」,專為大健康 (Health Tech) 與 AI 領域的海內外新創團隊設計。此計畫專注於加拿大、日本和台灣三地的生態圈合作與共創,藉此加速新創團隊實現十倍(10x)成長。

我們整合台灣世界級的 IoT 與半體供應鏈優勢,結合日本和加拿大的廣闊市場及頂尖人才,共同建構具全球競爭力的新創事業。這就是 iiiNNO 獨特的「在地驗證 + 台灣優勢」共創模式。

從市場准入、連結政府資源、到獲取第一筆訂單,iiiNNO Launchpad 將協助新創團隊打造國際化的起跑點與全球視野。

最後更新日期:2025.11.07



iiiNNO: The International Co-Creation Accelerator

iiiNNO is an international accelerator focused on "Co-creation." For startups actively pursuing global expansion, iiiNNO acts as a strategic partner to provide overseas business model validation, global business development, and strategic investment (\$25,000 to \$50,000 USD).

Starting in 2025, we have launched our "Offshore Startup Acceleration Program," designed for both local and international startup teams in the Health Tech and AI sectors. This program focuses on ecosystem collaboration and co-creation across Canada, Japan, and Taiwan to accelerate 10x growth for our startups.

We integrate Taiwan"s world-class IoT and semiconductor supply chain advantages, combining them with the vast markets and top-tier talent of Japan and Canada to co-build globally competitive ventures. This is iiiNNO"s unique "Local Validation + Taiwan Advantage" co-creation model.

From market access and connecting with government resources to securing the first order, the iiiNNO Launchpad helps startup teams to succeed with a global vision and markets.

最後更新日期: 2025.11.07